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Onderwerp: FW: stavaza onderzoek en kennis post-COVID

EIENTkn. De woordvoerder van de minister is over post-COVID benaderd door Nieuwsuur. Op verzoek van de woordvoerder heb ik de

onderstaande lijn, na actualisatie, gedeeld.
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Onderwerp: stavaza onderzoek en kennis post-COVID
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Bij dezen!

+ Veel mensen ervaren langdurige klachten na het doormaken van een COVID-infectie.

Tegelijkertijd is er onduidelijkheid over diagnose en mogelijke behandeling van post-COVID.
« Daarom ben ik blij dat gestart is met onderzoek naar post-COVID en dat er op dit moment ruime

aandacht is binnen de wetenschap voor onderzoek naar alle aspecten van post-COVID.
« Op dit moment bereiden de Nederlandse Federatie van Universitair Medische Centra (NFU) en

het Kennisinstituut [VM een overkoepelende kennisagenda voor, waarbij nationale en

internationale onderzoeken op het gebied van post-COVID worden samengebracht en

geanalyseerd op hun toepassing in Nederland.

« Uit deze activiteiten zal tevens blijken of en zo ja, welk aanvullend onderzoek nodig is.

Biomedisch onderzoek zal hier waarschijnlijk een belangrijk onderdeel van zijn. Daar houden de

NFU, de Federatie Medisch Specialisten (FMS) en het Nederlandse Huisartsen Genootschap (NHG)
zich mee bezig.
+ De focus ligt eerst op de kennisagenda post-COVID; de stip op de horizon is het meenemen van
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klachten na andere infectueuze aandoeningen.
« Verder werken op dit moment C-support en NFU uit hoe kennis en ervaring uit wetenschap,
onderzoek en praktijk op het gebied van post-COVID op structurele wijze bijeengebracht kunnen

worden (vormgeving expertisecentrum).
+ Vaor de herfstvakantie heeft VWS een overleg georganiseerd met alle betrokken organisaties
over beide trajecten (overkoepelende kennisagenda en vormgeving expertisecentrum). Deze

maand vinden er vervolgoverleggen plaats.
+ VWS betrekt bij de gesprekken met betrokkenen onder meer patiéntenorganisaties (zoals
PostCovid NL, Long Covid Nederland en Longalliantie Nederland) bij de trajecten om te borgen dat

de onderzoeken aansluiten bij de behoefte vanuit het veld.

+ Het doel van deze gesprekken is dat er meer duidelijkheid komt over inhoudelijke en

bedrijfsvoeringsaspecten voor beide trajecten.
« Denk bijvoorbeeld aan:

-welke beroepsbeoefenaars nog betrokken dienen te worden en

-hoe universitair medisch centra en andere ziekenhuizen benut kunnen worden bij het vormgeven

van een expertisecentrum.


